

[Note le français suit / French follows:](#)

Question: Can there be an extension for ScaleUp012?

Answer: We are extending the closing date for ScaleUp012 to June 9th, 2PM (14h00).

Demonstrations will now be scheduled between June 13th and June 15th, all to take place in the afternoon (ET).

Question: What do we need to do for security clearance for the organisation, and/or resources if we don't already have clearance?

Answer: If your organisation does not already have a security clearance, please contact at the earliest James @ james.morgan@ssc-spc.gc.ca .

Additionally, if the resource your organisation is intending to present does not already have a security clearance, please contact at the earliest James @ james.morgan@ssc-spc.gc.ca and he will be able to provide the sponsorship forms to be completed to start the process.

Question: Who is doing the demo? The firm? The proposed resource(s)?

Answer: It will be the Bidder's firm presenting at the demo however your resource can attend if you wish.

Question: To clarify, do you mean we need at least one bilingual person who would be able to work on the contracts/facilitation?

Answer: Yes, the Contractor must provide the services on an "as and when" requested basis of at least one bilingual (1) contract drafter. After initial evaluation and award, a contractor may be requested to propose additional resources. Canada may request the contractor to provide additional resources, either bilingual or English essential. Any additional resource will be evaluated by Canada and must achieve the passing mark of the same evaluation grid.

Question: Do we need to present human resources or can we propose an AI (Artificial Intelligence) solution ?

Answer: your organisation must present people. No technology (eg: Artificial Intelligence) solution will be accepted for the purpose of ScaleUp012.

Question: Do absolutely we need to present resources that have agile procurement experience or would you change the points allotted to this portion of the evaluation ?

Answer: Shared Services Canada has a need for the agile procurement experience for current and upcoming work. The points allowed for agile procurement experience in the evaluation is limited to a single element of the evaluation. A Contractor can obtain more points than required to be successful even without obtaining any points under the agile procurement experience requirements.

Question: Will the contract be for a minimum of 100 days ? Does the 100 days have to be under the estimated contract value?

Answer: The 100 days is used to evaluate financial proposals on a common ground and is an estimated amount only. Similarly, the amount of the resulting contract is only estimated at \$50k.

Question: Contact information for the P2P account

Answer: If you have any issued or question on P2P, please contact SSCP2Psupport-soutiensSPCAPL@ivalua.com. We recommend that you create your P2P account at your earliest convenience.

French follows below:

Question : Est-il possible d'avoir une extension pour ScaleUp012 ?

Réponse: Nous prolongeons la date de clôture de ScaleUp012 au 9 juin, 14h00 (14h00). Les démonstrations seront désormais programmées entre le 13 et le 15 juin, toutes devant avoir lieu dans l'après-midi (HE).

Question : Que devons-nous faire pour l'habilitation de sécurité de l'organisation et/ou les ressources si nous n'avons pas déjà l'autorisation?

Réponse: Si votre organisation n'a pas encore d'habilitation de sécurité, veuillez contacter au plus tôt James au james.morgan@ssc-spc.gc.ca . De plus, si la ressource que votre organisation a l'intention de présenter n'a pas déjà d'autorisation de sécurité, veuillez contacter au plus tôt James au james.morgan@ssc-spc.gc.ca et il sera en mesure de fournir les formulaires de parrainage à remplir pour commencer le processus.

Question: Qui fait la démo? L'entreprise? La ou les ressources proposées?

Réponse: Ce sera la firme de qui présentera lors de la démo, mais votre ressource peut y assister si vous le souhaitez.

Question : Pour clarifier les choses, voulez-vous dire que nous avons besoin d'au moins une personne bilingue qui serait en mesure de travailler sur les contrats ou la facilitation?

Réponse : Oui, l'entrepreneur doit fournir les services « au fur et à mesure » demandés par au moins un (1) rédacteur de contrat bilingue. Après l'évaluation initiale et l'attribution, un entrepreneur peut être invité à proposer des ressources supplémentaires. Le Canada peut demander à l'entrepreneur de fournir des ressources supplémentaires, bilingues ou essentielles en anglais. Toute ressource supplémentaire doit être évaluée par le Canada et doit obtenir la note de passage de la même grille d'évaluation.

Question : Faut-il présenter les ressources humaines ou peut-on proposer une solution d'IA (Intelligence Artificielle) ?

Réponse: Votre organisation doit présenter les gens. Aucune solution technologique (par exemple: Intelligence artificielle) ne sera acceptée aux fins de ScaleUp012.

Question: Avons-nous absolument besoin de présenter des ressources qui ont une expérience agile de l'approvisionnement ou changeriez-vous les points attribués à cette partie de l'évaluation?

Réponse : Services partagés Canada a besoin de personnes possédant l'expérience de l'approvisionnement agile pour les travaux actuels et ceux à venir. Les points accordés à l'expérience agile de l'approvisionnement dans l'évaluation se limitent à un seul élément de l'évaluation. Un entrepreneur peut obtenir plus de points que ceux nécessaires pour être sélectionné, et ce même sans obtenir de points en vertu des exigences d'expérience en matière d'approvisionnement agile.

Question : Le contrat sera-t-il d'une durée minimale de 100 jours ? Les 100 jours doivent-ils être en de dessous de la valeur estimée du contrat?

Réponse : Le délai de 100 jours est utilisé pour évaluer les propositions financières sur une base commune et ne représente qu'un montant estimatif. De même, le montant du contrat résultant n'est estimé qu'à 50k \$.

Question : Quelles sont les coordonnées du pour le compte P2P

Réponse: Si vous avez un enjeu ou une question sur P2P, veuillez contacter SSCP2Psupport-soutiensSPCAPL@ivalua.com. Nous vous recommandons de créer votre compte P2P dès que possible.